
Erik Andersson, ny miljösamordnare i UMS 2018. 

Jag heter Erik Andersson, jag är 18 år och har tagit körkort i början av 2018. Jag 
var ungefär 1 år då jag var första gången ute på havet.Idag så brinner jag för 
båtlivet. Jag har varit på Simpis i ungefär 16-17 år och det är lika härligt varje gång 
man far dit för man behöver inte känna dem för att kunna prata med dem där. Där 
borta så det nästan att alla känner alla på Simpis vilket är skönt. När jag inte är 
ute men våran egen båt så är jag ute med våran Vattenskoter om det är varmt och 
härligt väder. Jag är även med i Sjöräddningssällskapet, som är väldigt roligt och 
lärorikt, då man kan hjälpa personer som har problem ute på havet. Under 
vinterhalvåret så åker jag snowboard och går på gymnasiet och läser till snickare 
2:a året. Jag känner att få vara ute och arbeta är härligt, ibland kan det vara 
ganska kallt ute men då får man bara bita ihop och fortsätta jobba för att hålla mig 
varm så jag slipper frysa. 

Jag ser mig som en social kille som är glad och framåtriktad person som kan både 
ta tag i saker samt kunna se och tänka om hur man kan göra saker och ting lite 
bättre på. Bl.a. Simpis än vad det redan är utan att behöva hugga ner skog och 
kunna ta hand om vår miljö. 

Jag ser fram emot en förbättrad planering för en hållbar utveckling av Simphamn 
när miljökraven samtidigt ökar. Närmast inriktar jag mot en uppdatering av och 
förbättring av miljö- och säkerhetsinformationen i Simphamn, UMS-Nytt och på UMS 
hemsida. Då också sammanfattade på engelska och finska. 

Hälsar Erik A 


